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Z A P I S N I K 
 
4. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 2. marca 2015, 
ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 
11a. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Aleksander Pergar, Simona Klukej, Nina Pečnik, Štefka 
Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, Ani Reţun, Mitja Adamlje, Marija 
Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Ivan Klančišar; Vladimir Poredoš; SLS -  Slavko 
Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; SD – Ţeljko 
Ţeleznik; DeSUS -  Anica Ule Maček. 
 
Ostali prisotni: Matjaţ Švagan, ţupan; Rudi Medved, direktor občinske uprave, Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Blanka Šmit, vodja 
oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Maja Sluga, občinska uprava; Petra 
Mars, občinska uprava; Neţa Vodušek, zunanja sodelavka (k 5. in 6. točki);  Dušan 
Blatnik, in Petra Ţarn, Savaprojekt d.d. Krško (k 7. točki); Martina Rotar, RRD d.o.o. (k 8. 
točki); Tomaţ Kos, stečajni upravitelj druţbe Svea (k 2.točki). 
 
Opravičeno odsotni: SMC – Gašper Koprivšek, Natalija Stošicki; NSi – Primoţ 
Štendler. 
 
Ţupan je prisotne pozdravil in sejo otvorili z »minuto za kulturo« z  nastopom letošnjega 
Grumovega nagrajenca Jureta Torija. 
 
Ţupan je v nadaljevanju predlagal, dodatno točko dnevnega reda, h kateri je povabil 
Tomaţa Kosa, stečajnega upravitelja druţbe Svea in sicer pod drugo točko: 
»Informacija o delovanju druţbe Svea v stečaju«. 
 
Ţupan je predlagal naslednji dnevni red: 
 
1. Sprejem zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta z dne 22.12.2014 
2. Informacija o delovanju druţbe Svea v stečaju 
3. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
4. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
5.   Predlog Statuta Občine Zagorje ob Savi – 1. obravnava  
6.   Predlog Poslovnika občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi – 1. obravnava  
7.   Spremembe in dopolnitve Občinskega prostorskega načrta Občine Zagorje ob Savi 
– OBRAVNAVA IN SPREJEM PO KRATKEM POSTOPKU  

 



8.   Uradno prečiščeno besedilo Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Zagorje ob Savi – OBRAVNAVA IN SPREJEM PO SKRAJŠANEM POSTOPKU  
9.   Občinski podrobni prostorski načrt za del območje DB 2 – Dolgo Brdo – A – PRVA 
OBRAVNAVA 
10.  Obravnava in sprejem odlokov javno vzgojno-izobraţevalnih zavodov v Občini 
Zagorje ob Savi:  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob Savi«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Glasbena šola Zagorje 
ob Savi«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola dr. 
Slavka Gruma«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Ivana 
Kavčiča«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Ivana 
Skvarče«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Toneta 
Okrogarja«  
11. Predlog 1. dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem  
12. Seznanitev s Programom dela Nadzornega odbora za leto 2015 
13. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
·       Prenehanje mandata občinskemu svetniku  
·       Sprejem Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev Občine  
        Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih delovnih  
        teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti  
  
 

Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli. 
 

 
K 1. točki 

Sprejem zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta z dne 22.12.2014 
 

 
Ţupan je v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal 
zapisnik 3. redne seje občinskega sveta, z dne 22.12.2014.  
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli. 
 
 

 
K 2. točki 

Informacija o delovanju druţbe Svea v stečaju 
 
Tomaţ Kos, stečajni upravitelj druţbe Svea je predstavil postopek stečaja druţbe 
Svea. Stečaj poteka v skladu s sprejetim načrtom, končali so fazo ugotavljanja 
obveznosti, tako da se ţe kaţe dolg podjetja. Delavci so bili napoteni na zavod za 
zaposlovanje, vse njihove terjatve so priznane. Glede poplačila delavcev je dejal, da je 
bil en del poplačan preko Jamstvenega sklada RS, ostali del pa bo poplačan v skladu z 
višino stečajne mase. Skoraj vse premoţenje druţbe Svea je bilo zastavljeno, kar 
pomeni, da bodo najprej poplačane banke, nato pa prednostne terjatve delavcev. 
Trenutno so v fazi druge prodaje, prvotno izhodiščno ceno so zniţali za 15 %, tako da se 
druţba Svea d.d. Zagorje prodaja za nekaj manj kot 4 mio €. Lokacija v Zagorju je 
nezanimiva. Podjetja v Litiji in Gabru so dali v najem. Zaključek druge prodajne akcije bo 



v mesecu juniju, ko bo tudi jasna nadaljnja situacija. Kot upravitelj ugotavlja, da v Zagorju 
verjetno ni pričakovati nadaljnjega napredka v lesni industriji, saj interesa ni. Potrebno bo 
prodajati podjetje in zemljišče po delih ter razprodati posamične stroje. 
 
Ţupan je dejal, da se zavedajo, da je postopke potrebno voditi v skladu z zakonodajo, 
kar pa terja določen čas vendar je njegova ţelja poplačilo delavcem. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS, se je zahvalil in dejal, da je bilo 
veliko informacij, da se kar nekaj investitorjev zanima za nakup Svee, med njimi tudi 
Zlatarna Celje, in ga zanima kaj se je zgodilo, da do tega ni prišlo, ali je bila informacija o 
prodaji posredovana internacionalno, tudi tujim  investitorjem. 
 
Tomaţ Kos je obrazloţil, da je bilo trikrat objavljeno vabilo k zbiranju ponudb za najem. 
Do dveh ogledov za najem je prišlo, vendar v nadaljevanju ni prišlo do ponudbe. 
Blagovna znamka se bo prodajala skupaj s kompleksom. Upravitelj je objavil zadevo na 
Ajpesu, na spletni strani www.bolha.si, spletni strani javna draţba.si… 

 
Bojan Simončič, član občinskega sveta z liste SDS je predlagal, da v primeru, v 
kolikor ne bo zanimanja za prodajo, naj se oţivi ideja za zadrugo ob minimalni najemnini. 
 
Tomaţ Kos je dejal, da je osnovi cilj vsakega stečajnega postopka unovčevanje 
premoţenja, kar pomeni čim prej prodati in poplačati upnike. Za zagon proizvodnje je 
potreben 1 mio €.  
 
Ana Reţun, članica občinskega sveta z liste ZGN je vprašala, koliko mesečno stane 
stečajni postopek. 
 
Tomaţ Kos je dejal, da je v obdobju 13 mesecev stroškov za 382.000€, kar znaša okrog 
35.000 € mesečno.  
 
Simona Klukej, članica občinskega sveta z liste ZGN je ţelela informacijo, koliko 
znašajo obveznosti do bank.  
 
Tomaţ Kos je pojasnil, da najmanj 8 mio €. Prednostno se poplačajo banke, v 
nadaljevanju so pa poplačila delavcem.  
 
Ţupan se je zahvalil za informacijo, z ţeljo za čimprejšnje končanje stečajnega 
postopka, uspešno prodajo in čimprejšnje poplačilo delavk in delavcev.  

 
 

K 3. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Ţupan Matjaţ Švagan je obrazloţil, da ja prispela pobuda stranke NSi in stranke 
DeSUS ter vprašanje člana občinskega sveta z liste SDS Bojana Simončiča.  
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je okrog dane pobude 
stranke NSi dejal, da Občina Zagorje kot upravljalec javne kanalizacije ni dolţna graditi 
hišnih priključkov. Uredba nesporno opredeljuje nalogo lokalnih skupnosti. Z javnimi 
sredstvi je občina dolţna urediti javno kanalizacijo. Javna sredstva se ne smejo 
namenjati za ureditev novih oziroma vzdrţevanje obstoječih hišnih priključkov.  



Okrog vprašanja članice občinskega sveta z liste DeSUS, Anice Ule Maček glede 
prometno varnosti in časa izgradnje »kolesarske steze« predvsem na relaciji proti 
zahodnem delu občine je Vrtačnik pojasnil, da je projekt kolesarske steze v Zagorju proti 
Trojanam in moravški dolini v idejnih zasnovah. Vzporedno z izgradnjo kanalizacije se 
rešuje tudi moţnost umeščanja kolesarske steze v prostor. V letošnjem letu bodo 
poskušali pridobiti evropska sredstva za projektiranje in umeščanje rešitve za kolesarske 
steze. 
 
Anica Ule Maček, članica občinskega sveta z liste DeSUS se je zahvalila za odgovor 
in v nadaljevanju vprašala ali so ţe kakšna zemljišča v ta namen odkupljena in ali 
potekajo kakšni dogovori.  
 
Ivo Vrtačnik je dejal, da je vizija rešitve kako umakniti kolesarsko stezo glavnim 
prometnicam s prečkanjem regionalnih cest. Med Zagorjem in Kisovcem se je sprostila 
rešitev, ki omogoča precejšnji del trase umestiti na levi breg Medije. Za celoten poseg bo 
potrebna podpora evropskih sredstev. 
 
Vlado Poredoš, član občinskega sveta z liste ZGN je vprašal, ali je moţno zdruţiti več 
uporabnikov malih čistilnih naprav skupaj. 
 
Ivo Vrtačnik je dejal, da je mogoče zdruţiti več uporabnikov kot eno stranko v postopku. 
Upajo, da bodo rok dan do konca leta 2017 podaljšan. Tehnologije bodo z vsakim letom 
sodobnejše, bolj učinkovite in cenejše. 
 
Ţeljka Ţeleznika, člana občinskega sveta z liste SD je zanimalo, ali rok 2017 velja tudi 
za mestna središča. 
 
Ivo Vrtačnik je dejal, da ta rok velja za vse onesnaţevalce v Sloveniji. Rok do konca leta 
2015 je bil dan za večja mesta. Na območjih, kjer je aglomeracija Zagorje in Loke pri 
Zagorju so to dolţni narediti po operativnem programu do konca letošnjega leta, vendar 
je ta rok zaradi centralne čistilne naprave in kanalizacije, prestavljen do maja 2015. 
 
Ţupan je dejal, da to velja za vse občine po Sloveniji, tako da upa da se bo ta rok 
prestavil. To bo določila Vlada RS.  
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta za liste SLS je dal pobudo, da se pripravijo 
karte iz katerih bo razvidno, kje bodo potekali primarni vodi in na katere vode se bodo 
morali krajani priključevati.  
 
Ivo Vrtačnik je dejal, da se v Zagorju zadeva ne spremeni, ker se gradi sistem mešane 
kanalizacije, opustitev greznice velja za vsakega posameznika. 
 
Ţupan je dejal, da Občina Zagorje nosi vso odgovornost, dopis pa je bil posredovan s 
strani Javnega podjetja Komunala in to je pristojno za informiranost občanov.  
 
Roman Savšek, član občinskega sveta z liste SLS je poudaril, da vidi večji problem v 
zagotovitvi finančnih sredstev glede na dano ekonomsko situacijo po celi Sloveniji, kajti 
mini čistilna naprava stane okrog 3.500,00 €. Kakšne bodo sankcije za kršitelje in kako 
se jim bo pomagalo. 
 
Ivo Vrtačnik je dejal, da je občina pripravila subvencije iz proračunskih sredstev. 
 



K 4. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Ţupan Matjaţ Švagan je uvodoma predstavil naslednje aktivnosti: 
 

- Projekt »Revitalizacija mestnega jedra« poteka v skladu s pogodbenimi 
obveznostmi. Gre za projekt, vreden okrog 3,5 mio €.  Dela so se ţe pričela, 
odpravljene so arhitektonske ovire pri Ţivi ter območje pred in za Delavskim 
domom. Doseţen je dogovor z Zavodom za varstvo kulturne dediščine o prenovi 
ploščadi. »Lebdeča ploščad« se bo v skladu z dogovorom štirih dedičev ohranila.  

- Prenova Muzeja Loke poteka  v skladu s pogodbenimi roki, urejeno je ţe 
ogrevanje s toplotno črpalko, prenova elektro instalacij, sledi zamenjava 
stavbnega pohištva, prenova strehe, izolacija fasade, osveţitev rudarske zbirke 
ter ureditev okolice. 

- Občina bo sodelovala v projektu občina brez smeti  »ZERO WASTE«, kjer določi 
ukrepe, ki jih bo izvajala naslednjih 10-20 let z namenom, da doseţe zastavljene 
cilje, ki so: zmanjševanje količin nastalih odpadkov, večanje deleţa recikliranih 
odpadkov in s tem zniţevanje količin mešanih ostankov odpadkov.  

- Sedem diplomantov iz Zasavja dela na projektu podaljšanja letališča Zagorje v 
okviru Letalskega tehnološkega centra. Diplomska naloga obsega proučevanje 
moţnosti podaljšanja letališča v Zagorju, moţnosti postavitve industrijskih hal, kjer 
naj bi nastal vseevropski tehnološki letalski center. Diplome bodo tudi javno 
predstavljene. Poudariti je treba, da letališča ne bi bilo, če ne bi bilo članov 
Aerokluba Zagorje. 

- Dani so bili 3 škodni dogodki v letu 2014: 
 ţled: ocenitev 806 tisoč € škode; sanacija ceste pod Čolniščami (vrednost 

210 tisoč €, s strani drţave pridobili 154 tisoč €),  
 lokalna cesta »Smrtnica« ţe sanirana (škode za 60 tisoč €, 40 tisoč € s 

strani drţave); sanacija plazu Zabreznik – zagotovili prevoznost (ocenjena 
škoda 90 tisoč €, od drţave dobili 60 tisoč €) 

 poplave september in oktober 2014: 407 tisoč € škode . 
Škoda je prijavljena vendar do danes ţal Občina Zagorje še ni dobili nobenega 
pozitivnega sklepa s strani Vlade RS. 

- Od 1. aprila se zaključi zgodba z športnim objektom Partizan, kajti Športni uniji kot 
100% lastniku objekta Partizan je Občina Zagorje  v okviru evropskega projekta 
ponudila moţnost, da gredo s svojimi sredstvi kot tudi z občinskimi v prenovo 
objekta in se s tem prizna občini delno lastništvo, vendar te moţnosti niso sprejeli, 
zato bodo od 1. aprila 2015 postali plačnik vseh računov in odgovorni tako z 
varnostnega kot z vzdrţevalnega vidika (ogrevanje, elektrika, komunala) skupaj s 
pripadajočim igriščem. Prekineta se najemni pogodbi z Zavodom za šport ter 
Srednjo šolo Zagorje, ki mora izprazniti prostore, v katerih so imeli pouk šivanja.  

- Ţupan je okrog nujne medicinske pomoči pojasnil, da je sodeloval na delovnem 
sestanku, kjer je potekal pogovor o delovanju NMP po odprtju urgentnega centra, 
kjer je jasno povedal stališče, da ne bomo pristali, da se NMP ukine; konkretnega 
odgovora še ni, ureditev NMP je v pristojnosti drţave in ne lokalne skupnosti; 
celotna mreţa NMP bo vzpostavljena, ko bodo začeli delovati vsi urgentni centri v 
skladu z novim pravilnikom NMP, ki je v pripravi. Ţupan je dejal, da je bilo 
preizkušanj na račun občank in občanov ţe dovolj.  
Ţupan je predlagal, da člani občinskega sveta ponovno sprejmejo sklep, ki je ţe 
bil sprejet,  da v Zagorju ostane 24 urna nujna medicinska pomoč, s popolno 
ekipo. 



- Okrog projekta LIFE je občina prejela pozitiven sklep, tako da aktivnosti ţe 
potekajo. 

 
K 5. točki dnevnega reda 

Predlog Statuta Občine Zagorje ob Savi – 1. obravnava 
 

Ţupan je pozdravil zunanjo sodelavko Neţo Vodušek in jo povabil, da predstavi novosti 
novega predloga statuta Občine Zagorje ob Savi.  
 

Marjana Mlinarič Pikelj, predsednica statutarno pravna komisija je obrazloţila, 
da je komisija obravnavala predlog Statuta Občine Zagorje ob Savi v 1. obravnava in 
na obravnavani predlog nima pripomb. Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi 
predlaga sprejetje statuta v 1. obravnavi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so z 22 glasovi ZA sprejeli naslednji  
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je v 1. obravnavi sprejel predlog Statuta 
Občine Zagorje ob Savi.  

2. Na podlagi stališč in sklepov iz 1. obravnave, predlagatelj pripravi predlog Statuta 
Občine Zagorje ob Savi za 2. obravnavo in sprejem.  

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
 

 
 
 

K 6. točki dnevnega reda 
Predlog Poslovnika občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi – 1. obravnava  

 
Neţa Vodušek, zunanja sodelavka je obrazloţila, da so cilji sprejema novega 
poslovnika uskladitev z zakonodajo, uveljavitev dosedanje dobre prakse delovanja 
občinskega sveta, poenostavitev in natančna določitev različnih postopkov na seji 
občinskega sveta, uskladitev z nomotehničnimi pravili pisanja predpisov. V predlog 
poslovnika so prav tako vnesena nekatera pravila in uzance, ki veljajo pri delu 
občinskega sveta in njegovih članov ter so splošno uveljavljena. Poseben poudarek je 
dan utrditvi poloţaja članov občinskega sveta, ureditvi medsebojnih razmerij organov 
občine (občinski svet, ţupan in nadzorni odbor), pravici občanov do sodelovanja na 
lokalnem nivoju ter javnosti dela in pravici do dostopa do informacij javnega značaja. 
Poslovnik tudi poenostavlja nekatere postopke ali jih določa bolj natančno. 
 

Marjana Mlinarič Pikelj, predsednica statutarno pravne komisije je obrazloţila, 
da je komisija  obravnavala predlog Poslovnika Občinskega sveta Občine Zagorje ob 
Savi in predlaga, da Občinski svet Občine Zagorje ob Savi v 1. obravnavi sprejme 
predlog Poslovnika Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi z naslednjimi 
pripombami: 

 
- V prvi povedi četrtega odstavka 67. člena poslovnika se za besedilom 

»Komisije in odbori so« doda beseda »praviloma«. 



 
- V drugem odstavku 76. člena poslovnika se za besedilom »na področju« doda 

besedilo »predšolske vzgoje,«. 
 

- Črta se četrti odstavek 125. člena. 
 

 
Anica Ule Maček, članica občinskega sveta z liste DESUS je vprašala glede na 
to, da so bistvene spremembe v novem poslovniku in glede na to, da je v predhodnih 
določbah navedeno, da se v treh mesecih uskladijo delovna telesa, ali je to stvar 
debate ob sprejemu poslovnika ali ne sodi zraven. 
 
Rudi Medved, direktor občinske uprave je obrazloţil, da so delovna telesa 
usklajena z vnaprej izraţeno voljo občinskega sveta in so bila formirana ţe ob 
konstituiranju, tako da bo dvoje delovnih teles le spremenilo imeni. Po sprejemu 
statuta in poslovnika v drugi obravnavi bo občinski svet sprejel še sklep o 
preimenovanju dveh delovnih teles. 
 
Ţupan je pojasnil, da gre za usklajen predlog s strani članic in članov občinskega 
sveta in ne za spremembo v kadrovski sestavi. 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli  
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je v 1. obravnavi sprejel predlog Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi. 

2. Na podlagi stališč in sklepov iz 1. obravnave predlagatelj pripravi predlog 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi za 2. obravnavo in 
sprejem. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 
 

K 7. točki dnevnega reda - 
Spremembe in dopolnitve Občinskega prostorskega načrta Občine Zagorje ob 

Savi – OBRAVNAVA IN SPREJEM PO KRATKEM POSTOPKU 
 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je uvodoma dejala, da je bil 
OPN sprejet julija 2011. V obdobju treh let, po uveljavitvi odloka, je bilo ugotovljeno pri 
njegovi uporabi, s strani strokovnih sluţb Občine Zagorje, upravne enote, projektantov, 
lastnikov zemljišč kar nekaj anomalij med strateškim in izvedbenim delom, kot tudi nekaj 
omejitev, ki so bile pri načrtovanju posameznih posegov v prostor. Zato so  strokovne 
sluţbe Občine Zagorje ob Savi v mesecu novembru 2014 pristopile k spremembam in 
dopolnitvam krovnega prostorskega načrta. V času javne razgrnitve so bile po navadni in 
e-pošti pripombe štirih pravnih in fizičnih oseb, od katerih se samo ena ni upoštevala, ker 
ni bilo zakonske osnove. Predlagala je, da se spremembe in dopolnitev sprejmejo po 
kratkem postopku 

 
V nadaljevanju je Petra Ţarn, predstavnica podjetja Savaprojekt d.d. Krško, ki je 
pripravljavec sprememb in dopolnitev OPN po kratkem postopku, obrazloţila, kakšne so 
vsebinske spremembe občinskega prostorskega načrta. S spremembami in dopolnitvami 



temeljnega prostorskega akta občine se posega v določila 15-ih členov izvedbenega 
dela Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu. Nekaj sprememb in dopolnitev 
je čisto tehnične narave. Vsebinske spremembe in dopolnitve se nanašajo zlasti na 
prostorske izvedbene pogoje glede velikosti objektov, glede tlorisnih gabaritov, glede 
faktorjev zazidanosti, na oblikovanje objektov (streh objektov in strešnih odprtin ter 
razmerja stranic). Poleg navedenega se spreminjajo določila, vezana na parcelacijo in na 
vrste dopustnih objektov, dodatno se omogoča razvoj proizvodne dejavnosti v Zagorju ob 
Savi. Čisto na novo so v odlok dodane tolerance oz. dopustna odstopanja, ki so smiselna 
v primerih, kadar gre za proizvodnjo, za katero ţelimo, da se ji omogoči razvoj, ki zaradi 
specifičnih tehnoloških zahtev ne more ustrezati prostorskim izvedbenim pogojem 
določenih v odloku ali gre npr. za obstoječe legalne objekte, ki ne sledijo pogojem 
določenim v odloku. 
 
Ţupan je otvoril razpravo. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta z liste ZGN, je kot predsednik odbora za 
okolje in prostor pojasnil, da so člani odbora gradivo obravnavali in predlagajo, da se 

odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Zagorje ob Savi kot takšen sprejme. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Zagorje ob Savi. Spremembe in dopolnitve 
Občinskega prostorskega načrta Občine Zagorje ob Savi je pod št. projekta 
14252-00 izdelalo podjetje Savaprojekt d.d. Krško v januarju 2015.  

2. Odlok se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan 
po objavi.  

3. Ta sklep velja takoj.   

 
 

K 8. točki 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Zagorje ob Savi – OBRAVNAVA IN SPREJEM PO SKRAJŠANEM POSTOPKU 

 
Tatjana Podbregar je obrazloţila, da je v skladu s spremembo obravnavano na današnji 
seji bilo pripravljeno uradno prečiščeno besedilo odloka in predlagala občinskemu svetu, 
da ga zaradi preglednosti sprejmejo.  
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se uradno prečiščeno besedilo Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Občine Zagorje ob Savi po skrajšanem postopku.  

2. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Zagorje ob Savi se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
naslednji dan po objavi.  

3. Ta sklep velja takoj.  

 



 
 

K 9. točki 
Občinski podrobni prostorski načrt za del območje DB 2 – Dolgo Brdo – A – PRVA 

OBRAVNAVA 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor, je predstavila postopek 
podrobnega prostorskega načrta. Naselje Dolgo Brdo pri Mlinšah se nahaja v 
severozahodnem delu občine Zagorje ob Savi v bliţini naselij Kandrše in Mlinše. Razlog 
za pripravo OPPN je bila pobuda investitorjev. OPPN se pripravlja za jugozahodni del 
enote urejanja prostora z oznako DB 2 Dolgo Brdo – A, kjer so investitorji zainteresirani 
za gradnjo stanovanjskih hiš za čimprejšnjo rešitev njihovega stanovanjskega problema. 
Ob predstavitvi OPPN za območje Dolgo Brdo je predlagala članom občinskega sveta, 
da predlog v prvi obravnavi sprejmejo.  
 
Martina Rotar, RRD d.o.o., je v nadaljevanju podrobno predstavila občinski prostorski 
načrt za območje Dolgo Brdo.  
 

Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je  pojasnil, da so člani odbora 
predlog obravnavali in predlagajo občinskemu svetu, da dopolnjen osnutek odloka za 
občinski podrobni prostorski načrt za delo območja DB 2 – Dolgo brdo v prvi obravnavi 
sprejmejo.  
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta z liste SD  je vprašal, čemu so bila do sedaj 
namenjena ta zemljišča. 
 
Tatjana Podbregar je pojasnila, da so v OPPN, ki je bil sprejet leta 2011 ta zemljišča 
postala stavbna, razvojno namenjeno individualni stanovanjski rabi. Trenutno so 
travniške in pašniške površine. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 
1.Občinski svet je obravnaval dopolnjen osnutek odloka o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del območje DB 2 – Dolgo Brdo - A.  
2. Občinski svet je obravnaval in sprejel stališče do pripomb z javne obravnave.   
Predlagatelj odloka pripravi predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
del območje DB 2 – Dolgo Brdo - A za drugo obravnavo in sprejem.  
Ta sklep velja takoj. 
 
 
 

K 10. točki 
Obravnava in sprejem odlokov javno vzgojno-izobraţevalnih zavodov v Občini 
Zagorje ob Savi:  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob 
Savi«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Glasbena šola 
Zagorje ob Savi«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola dr. 
Slavka Gruma«  



- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Ivana Kavčiča«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Ivana Skvarče«  
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Toneta Okrogarja«  
 
Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo je uvodoma 
obrazloţila, da so bila zadnja prečiščena besedila odlokov sprejeta v letu 2009. Besedila 
odlokov so v fazi priprave uskladili z vsemi ravnatelji javnih zavodov na področju vzgoje in 
izobraţevanja, kot tudi s pristojno strokovno sluţbo Šole za ravnatelje. Leta 1999 so določili 
šolske okoliše, pri čemer je bila upoštevana zmogljivost šol oz. največje število otrok, ki jih 
šola v skladu s prostorskimi moţnostmi lahko razporedi v oddelke v eni izmeni. Po letu 1999 
so šolske okoliše spremenili le enkrat in sicer leta 2010, ko smo na pobudo Osnovne šole 
Ivana Kavčiča, zaselke Brezje, Dobrljevo in Zabreznik vključili v šolski okoliš šole na Izlakah. 
Šola je namreč dokazovala, da se otroci iz navedenih okolišev v večjem številu vpisujejo na 
njihovo šolo. V predlaganih odlokih so ti zaselki ponovno vključeni v šolski okoliš Osnovne 
šole Ivana Skvarče oz. njene podruţnice Čemšenik. Ta sprememba je bila predlagana s 
strani krajanov KS Čemšenik, v njihovih prizadevanjih za ohranitev Podruţnične šole 
Čemšenik. Zato je bil njihov predlog upoštevan. 
 
Ţupan je dodal, da bo zaprtje šole odvisno od krajank in krajanov, kajti  pogoji v podruţnični 
šoli so maksimalni, lansko leto je bilo obnovljeno stopnišče, zamenjava oken, energenta, 
otroško igrišče, dodatni prevozi, ki po zakonu ne pripadajo. Šola je ţivljenje kraja.  
 

Marija Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo v imenu odbora za šolstvo 
in kulturo obrazloţila, da je odbor  predloge obravnaval in na obravnavane predloge 
vloţil amandmaje k 4. alineji prvega odstavka 21. člena Odloka o ustanovitvi javnega – 
vzgojno izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Toneta Okrogarja«, Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno – izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Ivana Kavčiča«, 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola Ivana 
Skvarče« in Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraţevalnega zavoda »Vrtec 
Zagorje ob Savi«. Ribičeva je dejala, da so se tudi člani odbora za šolstvo in kulturo 
strinjali, da so podruţnične šole pomembne in da so bile grajene na osnovi potreb 
krajank in krajanov in glede na to da prihaja iz Društva učiteljev podruţničnih šol 
Slovenije, ugotavlja, da so podruţnične šole najpogosteje ukinjene na osnovi »nepotreb« 
samih krajanov.  
 
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob 
Savi«  
 
Predsednica odbora za šolstvo in kulturo, Marija Ribič je v imenu odbora obrazloţila, da 
je odbor obravnaval predlog odloka in v razpravi o vodji podruţnične šole odločil, da se 
vsebina četrte in pete alineje prvega odstavka 21. člena odloka smiselno nadomesti z novo 
alinejo, ki se glasi: »- skrbi za sodelovanje enote zavoda s starši in okoljem«. 

 
 
Člani občinskega sveta so soglasno sprejeli AMANDMA št. 1: 
 
V prvem odstavku 21. člena odloka se četrta alineja spremeni tako, da se glasi: 
»- skrbi za sodelovanje enote zavoda s starši in okoljem,« 
 
Peta alineja prvega odstavka 21. člena odloka se črta, dosedanja šesta alineja pa 
postane peta. 



 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Vrtec 
Zagorje ob Savi« po skrajšanem postopku. 

2. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob 
Savi« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati petnajsti dan 
po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Glasbena šola 
Zagorje ob Savi«  
 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda 
»Glasbena šola Zagorje ob Savi« po skrajšanem postopku. 

2. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Glasbena šola 
Zagorje ob Savi« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
naslednji dan  po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 

                                                                                               
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola dr. 
Slavka Gruma«  
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 

 
1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda 

»Osnovna šola dr. Slavka Gruma« po skrajšanem postopku. 
2. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola dr. 

Slavka Gruma« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
petnajsti dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
 
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Ivana Kavčiča«  
 
Po obrazloţitvi predsednice odbora za šolstvo in kulturo so člani občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli AMANDMA št. 1: 

 
V prvem odstavku 21. člena odloka se četrta alineja spremeni tako, da se glasi: 
»- skrbi za sodelovanje podruţnice šole s starši in okoljem,« 
 



Peta alineja prvega odstavka 21. člena odloka se črta, dosedanja šesta alineja pa 
postane peta. 
 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 

 
1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda 

»Osnovna šola Ivana Kavčiča« po skrajšanem postopku. 
2. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 

Ivana Kavčiča«  se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
petnajsti dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 
 
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Ivana Skvarče«  
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
AMANDMA št. 1: 
 
V prvem odstavku 21. člena odloka se četrta alineja spremeni tako, da se glasi: 
»- skrbi za sodelovanje podruţnice šole s starši in okoljem,« 
 
Peta alineja prvega odstavka 21. člena odloka se črta, dosedanja šesta alineja pa 
postane peta. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 
 

1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda 
»Osnovna šola Ivana Skvarče« po skrajšanem postopku. 

2. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Ivana Skvarče« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
petnajsti dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 

 
- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 
Toneta Okrogarja«  
 
Predsednica odbora za šolstvo in kulturo, Marija Ribič je dejala, da je odbor obravnaval 
predlog odloka in se odločil, da se vsebina četrte in pete alineje prvega odstavka 21. člena 
odloka smiselno nadomesti z novo alinejo, ki se glasi: »- skrbi za sodelovanje podruţnice 
šole s starši in okoljem«. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli  
AMANDMA št. 1: 
 
V prvem odstavku 21. člena odloka se četrta alineja spremeni tako, da se glasi: 
»- skrbi za sodelovanje podruţnice šole s starši in okoljem,« 



 
Peta alineja prvega odstavka 21. člena odloka se črta, dosedanja šesta alineja pa 
postane peta. 

 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 

 
1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda 

»Osnovna šola Toneta Okrogarja« po skrajšanem postopku. 
2. Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraţevalnega zavoda »Osnovna šola 

Toneta Okrogarja« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
petnajsti dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

 
 
 

K 11. točki 
Predlog 1. dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem 

 
Zori Kovač, oddelek za splošne zadeve je na uvodoma obrazloţila spremembe in 
dopolnitve letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem občine za leto 2015, ki še 
niso bile vključene, ker jih pri sprejemu osnovnega letnega načrta še ni bilo mogoče povsem 

konkretizirati. Občinskemu svetu je predlagala v sprejem 1. spremembo in dopolnitev 
Letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem za leto 2015, sestavljeno iz načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoţenjem in načrta pridobivanja nepremičnega 
premoţenja. 
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je v imenu odbora pojasnil, da 
je odbor bil deleţen detajlne in strokovne obrazloţitve kot je bil dan na seji občinskega 
sveta in predlaga Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, da sprejme 1. spremembo in 
dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem za leto 2015 v predloţeni vsebini, 
kot sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015 in prične veljati z dnem 
sprejema. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 1. spremembo in dopolnitev Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoţenjem za leto 2015 v predloţeni vsebini, kot sestavni 
del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015 in prične veljati z dnem sprejema.  

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  

 
 
 
 

K 12.točki 
Seznanitev s Programom dela Nadzornega odbora za leto 2015 

 



Predsednik Nadzornega odbora, Lado Kovač je na kratko seznanil članice in člane 
občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi s programom dela Nadzornega odbora Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2015. Hkrati so sprejeli tudi nov poslovnik o delu Nadzornega 
odbora. To je operativni dokument, ki ga vsako leto pripravijo in opredelijo 
najpomembnejše naloge, ki jih skozi leto opravljajo. Gre za pregled zaključnega računa, 
izvajanje nadzora v javnem podjetju, javnem zavodu , krajevni skupnosti in izbrani 
postavki znotraj proračuna Občine Zagorje. Pregledajo tudi skrajšana letna poročila vseh 
javnih podjetij in javnih zavodov, ki so v večinski lasti občine, obravnavali bodo poročila o 
notranjem revidiranju poslovanja občine in obravnavo tistih poročil, katerih poslovanje bo 
v letu 2014 nadzorovano s strani notranje revizorke.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil s Programom 

dela  Nadzornega odbora za leto 2015 št. 007-4/2015-2, ki ga je Nadzorni odbor 
sprejel na svoji 2. redni seji dne 11. 2. 2015. 

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

 
 
 

K 13. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 
·       Prenehanje mandata občinskemu svetniku  
·       Sprejem Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev 
Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih 
delovnih teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti  
 
 
·       Prenehanje mandata občinskemu svetniku  

 
Člani občinskega sveta so brez razprave  SOGLASNO sprejeli naslednji 
UGOTOVITVENI 
SKLEP o prenehanju mandata člana občinskega sveta: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi ugotavlja, da je svetniku Občinskega sveta 
Občine Zagorje ob Savi g. FRANCIJU KUKOVICI, rojenemu 30.09.1948, 
stanujočemu Pečarjeva ulica 14, 1410 Zagorje, katerega mandat je bil potrjen na 
2. redni seji Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, dne 14.11.2014, zaradi 
smrti dne 28.12.2014 prenehal mandat člana Občinskega sveta Občine Zagorje 
ob Savi. 

2. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 
 
 
·       Sprejem Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev 
Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih 
delovnih teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti  
 



Ţupan Matjaţ Švagan je uvodoma v vednost poudaril, da kot ţupan ne prejema sejnin 
za vodenje sej občinskega sveta. 
Predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Mitja Adamlje 
je na kratko pojasnil vsebino pravilnika. Nov pravilnik določa višino sejnine za člana 
občinskega sveta za udeleţbo na redni seji in izredni seji in v katerih primerih za 
sodelovanja na sejah občinskega sveta izplačilo sejnine ni predvideno. Višina sejnine je 
določena v skladu z izraţeno voljo občinskega sveta, po kateri naj se sejnine svetnikov 
in svetnic za udeleţbo na seji zniţajo za 30%, za izredne seje se prepolovijo, 
korespondenčne pa ostanejo neplačane, niţje so tudi sejnine za udeleţbo na sejah 

odborov in komisij občinskega sveta, višina sejnin za udeleţbo na sejah nadzornega 
odbora tako za predsednika kot za člane ostanejo nespremenjene. Spreminja pa se 
ureditev izplačil za posamezen opravljeni nadzor.  
 
Mitja Adamlje, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je v 
nadaljevanju obrazloţil, da je komisija obravnavala tudi predlog pravilnika in v razpravi o 
višini nadomestila za nadzorni odbor odločila, da je treba izenačiti višino sejnine za 
predsednika ali člana nadzornega odbora v primeru, ko se udeleţi seje občinskega sveta kot 
poročevalec z višino sejnine za člana občinskega sveta. Sejnina za člana občinskega sveta 
za udeleţbo na seji je določena v prvi alineji drugega odstavka 7. člena predloga pravilnika in 
znaša 4,5% plače ţupana. Komisija predlaga občinskemu svetu, da amandma sprejme. 
 
Mitja Adamlje je pojasnil, da je komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala tudi priporočilo javnim zavodom v občini Zagorje ob Savi pri izplačevanju sejnin 

članom svetov javnih zavodov. Predlog članov Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja je bil, da se javnim zavodom izda priporočilo, da pri izplačevanju sejnin 
članom svetov zavodov delujejo v skladu z moralo ter po zgledu zniţanja sejnin 
občinskega sveta.  
Komisija predlaga občinskemu svetu, da priporočilo javnim zavodom podpre. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta z liste SD, je dejal, da je pravilnik smiseln in ga bo 
podprl. Ţelel je, da se privarčevana sredstva porabijo namensko za določen projekt in se to 
zabeleţi v zapisnik. 
 
Ţupan se je zahvalil za pobudo in dejal, da bo v rebalansu opredeljeno, kam so privarčevana 
sredstva namensko dana.  

 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
AMANDMA: 
 

1. V tretji alineji drugega odstavka  9. člena pravilnika se številka »5,3%« nadomesti s 
številko »4,5%«. 

 
 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednje PRIPOROČILO: 
 

1. Sistem izplačevanja sejnin članom svetov javnih zavodov se uskladi z Uredbo o 
sejninah in povračilih stroškov v javnih skladih, javnih agencijah, javnih zavodih in 
javnih gospodarskih zavodih. Javni zavodi naj sledijo zgledu zniţanja sejnin 
občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi. Člani svetov javnih zavodov naj bodo 
pri morebitnem izplačevanju sejnin obravnavani enako. O izplačilih sejnin naj bo 
občinski svet vsaj enkrat letno obveščen.  

 
 



Člani občinskega sveta so nadaljevanju SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Pri rebalansu za leto 2015 se v obrazloţitvi točno opredeli namenskost uporabe 
privarčevanih sredstev za posamezni projekt, ki je predhodno usklajen v okviru 
odborov oz. predsednikov strank. 

 

 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Pravilnik o plačah, sejninah in 
drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles 
občinskega sveta, članov občasnih delovnih teles, članov drugih organov 
občine in predsednikov krajevnih skupnosti. 

2. Pravilnik o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje 
ob Savi, članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih delovnih 
teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti se 
objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan po 
objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
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